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• Udstykningssagen kører forsat i konkursbo og kommunen er i dialog om de 
ejendomsskatterestancer der påhviler konkursboet. Vores advokat er fortsat i dialog med parterne. 
 

• Alle lamper er ordnet og det fungerer, og er klar til den mørke tid og vinteren. 
 

• De nødvendige broreparationer er i fuld gang. 
 

• Problemer med drænledninger på 10 er vejen, og hvor kloakfirma skal hjælpe os med reparation af 
dræn. Før dette arbejde er tilendebragt, kommer vi ikke videre med øvrige dræn, da der p.t. ikke er 
gennemløb til alle dræn. 
 

• Økonomi og budgetopfølgning gennemgået. Vi indtægtsfører tidligere hensatte ejendomsskatter i 
indeværende regnskabsår efter aftale med revisor. 
 

• Bestyrelsen har etableret drejebog for årets gang i grundejerforeningen som giver bedre overblik 
og mere struktur på bestyrelsens arbejdsopgaver. 
 

• Udfordringer med REFA og ny renovationsordning, og hvor de ikke har tilpasset vognparken til de 
små veje. Vi holder øje med udviklingen herpå. 
 

• Der er enkelte grundejere der er begyndt at fodre ænder, og der tages kontakt hertil, da vi frygter 
det til tiltrækker rotter, som er et stort problem i kommunen generelt. 

  
  

 

 


